



المعهد العالي للاتصالات والملاحة

The Higher Institute of Telecommunication & Navigation

**Program Educational Objectives
For the
Electronic Systems Technology
Program**

**الأهداف التعليمية
لبرنامج
تكنولوجيا الأنظمة الإلكترونية**

Graduates from Electronic System Technology program are expected to achieve the following program educational objectives within few years after graduation:

من المتوقع أن يطبق خريج برنامج تكنولوجيا الأنظمة الإلكترونية الأهداف التعليمية التالية خلال بضع سنوات من التخرج:

1. The adequate knowledge and skills of basic and general education in Physics, Math, English, Electronics and communication skills necessary for their career.

١. استخدام المعلومات والمهارات في التعليم الاساسي والعام في مجال الفيزياء، الرياضيات، اللغة الإنجليزية، الالكترونيات ومهارات الاتصال الفعال الضرورية لممارسة المهنة.

2. The specialized knowledge and skills as a technician in installing, operating and maintaining electronic systems.

٢. استخدام المعلومات والمهارات المتخصصة كفني في تركيب، تشغيل وصيانة الأنظمة الإلكترونية.

3. The ability to build on their existing knowledge and skills through self-directed learning and taking the chance of available training opportunities.

٣. أن يكون قادرا على البناء على المعلومات والمهارات المكتسبة من خلال التعلم الذاتي والسعي وراء فرص التدريب المتاحة.